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Abstract (en)
The apparatus used for applying the process comprises a pair of reels (1, 2) for rolling up/unrolling a belt (8) bearing a layer of a bulk material. A
roller which is mobile perpendicularly to the section of belt extending between the two reels can force the belt along a looped trajectory (9), at the
end of which, around the roller (3), the product to be unloaded leaves the belt under the effect of gravity at the time of unwinding of the reel (1), and
on the upper length (9a) of which loading of the product can be carried out when the belt is wound onto the reel (1). <IMAGE>

Abstract (fr)
Le dispositif mis en oeuvre pour appliquer le procédé comporte une paire de bobines (1,2) d'enroulement-déroulement d'une toile (8) porteuse
d'une couche d'un matériau en vrac. Un rouleau mobile perpendiculairement au pan de toile s'étendant entre les deux bobines peut forcer la toile
le long d'un trajet en boucle (9),à l'extrémité de laquelle, autour du rouleau 3, le produit à décharger quitte la toile sous l'effet de la gravité lors du
débobinage de la bobine (1), et sur le brin supérieur (9a) de laquelle on peut procéder à un chargement du produit lorsque la toile est embobinée
sur la bobine (1).
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